
About the University of Kentucky
The University of Kentucky is home to more than 70 nationally 
ranked programs, including more than 25 programs in the 
top 20.  This major public research university consistently 
ranks among the top institutions for quality and value in the 
U.S.  In addition, the University of Kentucky’s diverse student 
population represents 117 countries, every state in the US, 
and every county in Kentucky.

1+3 Programs in the College of Arts & Sciences
The University of Kentucky offers 1+3 programs in all majors housed in the 
College of Arts & Sciences, however the following majors are ideally suited for 
1+3 programs with Chinese Universities: 

Students receive the advantage of studying abroad for three 
years while paying their home institution’s tuition during the 
first year.

Students will take approved courses at their home institution 
allowing simple credit transfers.

1+3 program allows students to transfer to the University of 
Kentucky, thereby saving the cost of a U.S. Undergraduate 
Degree.

Many students have the opportunity to conduct research 
during their first year attending the University of Kentucky.
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- 

-
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The opportunity to be part of a program that offers an 
undergraduate degree in a different country enhances 
employability prospects and career paths.

Studying in another country gives you the opportunity to 
experience different styles in education and is a great way to 
experience and understand the people, its traditions, and its 
culture. 

Multinational companies are interested in hiring multilingual 
students who have studied in both countries and understand 
the similarities and differences in regulatory and cultural 
extents.
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1+3
INFORMATION   SHEET

- U.S. Culture and 
  Business Practices
- Chemistry
- Economics

- English
- Linguistics
- Mathematics
- Mathematical 

  Economics 
- Physics

 - Foreign Language and International Economics      
 Tracks:

How will the 1+3 Program benefit me?

 - Arabic
- Chinese
 - English

- French
- German
- Japanese

- Russian 
- Spanish

Chinese   Junior   College   to 
University   of   Kentucky

as.uky.edu/China

What is 1+3 Program?
After completing one year of undergraduate studies 
at their home university, students will transfer to the 
University of Kentucky and complete a bachelor’s 
degree.  Successful completion of a Bachelor of Arts 
or Bachelor of Sciences degree will be awarded from 
the University of Kentucky.

肯塔基大学拥有一支经验丰富的中国校友团队，他
们会亲自协助所有学生（免费）完成项目申请，为
所有学生提供个人指导。

每位学生将会被分配专业的学术顾问，他们会帮助
学生确定学位要求，所修课程，并帮助注册所有必
修的课程。

文理学院与语言中心的合作关系，为想要提高英语
口语和阅读能力的学生提供了参加英语强化课程的
机会，来提高语言能力。

学校的国际中心与中国众多的大学建有合作关系，
在中国学生来到肯塔基大学之后，该办公室会为中
国学生提供各方面的支持。

肯塔基大学孔子学院是全美最优秀的孔子学院之
一。

肯塔基大学正在投入建设“国际村”项目，并且将
会在2017年秋季开放。这将为美国同学和国际学
生提供一个分享创意、经验和文化的平台。
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获得的支持

奖学金 项目要求

所有参加文理学院专业的1+3项目的同学，将会
在第一年获得1000美金的“文理学院国际杰出奖
学金” 

所有参加1+3项目的同学，也可申请肯塔基大学
转学生奖学金，奖学金详细细节和申请方法请
见：http://www.uky.edu/financialaid/scholarship-transfer-

students 通常肯大的申请截止日期在六月初。请与
我们联系以获得准确的截止日期。

文理学院奖学金由院长办公室提供，网上申请的
有关信息请查看https://www.as.uky.edu/scholarships你只
需要提交一份申请，之后你将作为候选者，自动
匹配任何符合你的奖学金。

完成肯塔基大学国际学生的申请。

国内学习阶段的平均绩点在2.0以上，并以肯塔基
大学招生办的计算为准。

TOEFL成绩要求71分，或者IELTS成绩要求6.0。

  - 符合肯塔基大学学术要求，但没有达到肯塔基
大学语言要求的同学，将会收到有条件录取
通知书，并可通过参加语言中心的语言培训
（CESL），参加语言中心的无学分语言课程以
达到语言要求。

成功完成国内阶段的学位课程

提供资金证明

as.uky.edu/China



关于肯塔基大学

肯塔基大学拥有超过70个全美排名的专业，其中超过25
个专业全美前20。作为全美最主要的公立研究型大学之
一，肯塔基大学的教学质量和基础设施一直在美国名列前
茅。同时，肯塔基大学的校友遍布与全球117个国家。美
国的每一个州，以及肯塔基州的每一座城市。

1+3项目

当你在中国的一所院校完成一年的大学学习
后，可以转学到肯塔基大学继续完成本科学
习。成功完成学业之后，将获得由肯塔基大
学颁发的学士学位证书。

文理学院1+3项目

肯塔基大学文理学院的1+3项目包括以下专业：

选择1+3项目的理由

学生第一年在中国学习，只需支付中国大学的学习费
用，完成学习后，再通过三年时间便可完成优质的海
外本科学习。

学生在中国修完的认证课程可以顺利的在肯塔基完
成学分转换。

1+3项目允许学生将第一年的中国大学学分转到肯
塔基大学，从而节省了美国本科学习的费用。

许多学生在他们来肯塔基大学的第一年就有机会参
加学校的研究项目。

- 语言学
- 数学
- 数学经济
- 物理
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拥有海外的本科学历，有利于拓宽就业前景并为职
业发展铺平道路。

国外留学经验，将使你有机会体验不同的教育方
式，同时能够更好的了解当地的人民，传统和文
化。

跨国公司更倾向于雇佣具有多文化学习和生活背景
能说多种语言的学生。
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1+3
项目介绍

- 美国文化与商业惯例 
- 化学
- 经济学
- 英语
- 地理

- 外语和国际经济 
包括:
- 阿拉伯语
- 中文
- 法语
- 德国

- 日语
- 俄语
- 西班牙语

中国大专升肯塔基大学
本科学位 （专升本）

What kind of support can I expect?

All students participating in the 1+3 program with an 
Arts & Sciences major will be awarded the Arts & Sciences 
International Excellence Scholarship in the guaranteed amount 
of $1,000 during their first year.  

All 1+3 students are eligible for consideration for the University 
of Kentucky transfer student scholarship.  Please see 
http://www.uky.edu/financialaid/scholarship-transfer-students 
for scholarship details and application information. The 
deadline for receipt of admission application, transcript, and 
scholarship application is normally in early June. Contact us 
for the exact deadline.

The College of Arts & Sciences offers scholarships housed in the 
Dean’s Office. Please see https://www.as.uky.edu/scholarships 
for information about these scholarships along with the 
online application. There is only one application for all the 
scholarships and you are placed in the candidate pool for any 
scholarship you qualify for.

-

- 
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Complete the UK International Student Application.

Achieve a minimum 2.0 Cumulative Grade Point Average 
for all coursework completed at your home institution as 
determined by the UK Office of Admissions.

Demonstrate English language proficiency by earning a 
TOEFL 71 (internet-based) or IELTS 6.0. 

	 - Students who meet all other standard admissions 	
	 requirements but do not meet English proficiency 	
	 standards will receive a second conditional admission 	
	 and be allowed to enroll in the UK Center for English 	
	 as a Second Language (CESL), on a non-credit basis and 
	 according to the CESL fee structure.

Provide proof of funding.

- 
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Scholarship Opportunities

The University of Kentucky has an experienced Chinese alumnus 
who will personally assist all students (at no charge) with the 
application process and provide personal guidance to all students.

Professional Advisors will be assigned to all students and they help 
students determine degree requirements, what courses to take, and 
registering for all necessary courses. 

The College of Arts & Sciences has a partnership with The Center 
for English as a Second Language.  Students who wish to enhance 
their English speaking the reading abilities have the opportunity 
to take CESL-English intensive courses to better their knowledge 
of the language.

The University of Kentucky’s International Center has partnerships 
with numerous Chinese universities. This office provides support 
to Chinese students during their time at UK and beyond.

The Confucius Institute at the University of Kentucky is among 
the most established in the United States.

The University of Kentucky is in the process of building an 
International Village on campus.  Scheduled to open in Fall 2017, 
the International Village will provide a place for American and 
international students to share ideas, experiences and cultures. 
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What are the requirements for the 
1+3 Program?
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